
Onderstaand bericht is ontvangen van Hay Janssen met het verzoek dit ter kennis te brengen aan de 
raadsleden

Beste Hay,

De gemeente heeft van een aantal ondernemers de vraag gekregen of zij extra terrasruimte er 
permanent bij kunnen krijgen. Waar eindigt dit? Ik vraag dit naar aanleiding van mijn ervaringen. Ik 
heb destijds als bewoner/belanghebbende bezwaar gemaakt tegen de komst van een terras op de 
Bartelsplaats. Nadat de vergunning werd verleend, ben ik naar de bestuursrechter gestapt met een 
goed onderbouwd dossier. Tijdens de rechtszitting bleek dat de gemeente Venlo twee maanden 
voordat de zitting zou plaatsvinden een nieuwe terrasvergunning had afgegeven - zonder mij hiervan 
in kennis te stellen -  en omdat ik tegen de nieuwe terrasvergunning geen bezwaar had aangetekend 
kon de rechter niks meer voor mij betekenen. Mijn beroep was gebaseerd op de oude vergunning. 
Einde rechtszitting. De advocaat van de gemeente, die ik na de zitting sprak, schaamde zich diep. Ik 
zal dit nooit meer vergeten.

Terug naar mijn aanhef. Door de gemeente is een terrasvergunning verleend op de Bartelsplaats 
tussen de koffiebonen oorspronkelijk groot 45 mtr2 ( zie tekening ) Uit coulance, vanwege corona 
werd tijdelijk i.v.m de verplichte anderhalve meter afstand het terras verruimd. Inmiddels wordt het 
terras op de Bartelsplaats bijna 90 mtr2 groot geëxploiteerd, zonder raadsbesluit. ( zie foto ) Waar 
eindigt dit?

De gemeente heeft van een aantal ondernemers nu de vraag gekregen of zij de extra terrasruimte er 
permanent bij kunnen gebruiken. Venlo wil wachten op de vaststelling van nieuw horeca- en 
terrassenbeleid. Hierover vergadert de gemeenteraad later dit jaar. Met dat beleid in de hand wil de 
gemeente de nieuwe aanvragen toetsen. Zonder nieuwe aanvraag is het terras van de keizerin al op 
eigen initiatief maximaal uitgebreid. Tring-ringeling! Ons dakterras grenst nog geen 6 meter van het 
terras van de keizerin. Het stemgeluid wordt versterkt vanwege de ligging ( karakteristiek is de 
Bartelsplaats een binnenplaats ) en het in- en uitrijden van de parkeerplaatsen wordt alleen maar 
moeilijker.

Beste Hay, ik zou je willen vragen deze mail met jouw collega-raadsleden te delen, alvorens er een 
besluit genomen wordt om het terras op de Bartelsplaats verder uit te breiden dan de afgesproken 
grootte . 

Met vriendelijke groeten.

Louis Bongarts
Bewoner binnenstad (gegevens bekend bij de griffie)


